



September 9, 2018

Dear colleagues and friends:

I hope that you have enjoyed the summer (or winter) months. For many of us, September is a busy 'back to school' time of renewed energy and initiatives. The deadline OCTOBER 1, 2018 for your applications to the Comparative and International Education Society of Canada (CIESC) at the annual Congress at UBC in Vancouver is but a month away. As program chair of CIESC I am writing to formally invite your participation. The CIESC/CSSE conference runs June 1-6 (preconference June 1).

CIESC plans on hosting another set of rich and provocative sessions at the June 2019 Congress and encourage you to submit proposals in the areas of comparative and international education, through our larger body, the Canadian Society for Studies in Education (CSSE); see the link below. We are looking for presentations that engage contemporary educational phenomena in the world as embedded in flows and connections that transcend local or national settings. The 2019 Congress theme is 'Circles of Conversation' and so for our society we may think about extending, intersecting and/or locating 'circles of conversation' as a theme that extends across the presentations and discussions.

In addition to inviting your proposals to present, we ask that you support CIESC as a society and at the conference in the following ways:

- (Re)join the CIESC group when you renew your CSSE membership online.
- Update your research interests/expertise so that your info can be searched during the phase of recruiting reviewers for the conference proposals
- Participate in the review process when called upon
- Help build our membership and reach through your collegial connections

Again, best wishes for the new term and please consider participating in the 2019 conference as a member of, and contributor to, CIESC. Here is a link to the CSSE site for submitting a proposal.

<https://csse-scee.ca/conference-2019/#>

Warm regards,
Paul

Paul Tarc
CIESC Program Chair
Associate Professor
Critical Policy, Equity and Leadership Studies
Faculty of Education
Western University



Septembre 9, 2018

Chers Collègues et Amis,

J'espère que vous vous êtes réjouis ces mois d'été (ou d'hiver). Pour la plupart d'entre nous, le mois de septembre est un moment de relever le défi de la rentrée scolaire ainsi que du renouvellement de l'énergie et d'initiatives. Nous sommes à presque un mois du 1er octobre, qui est la date finale pour soumettre vos propositions au Congrès annuel de la société canadienne pour l'éducation comparée et internationale qui se tiendra à l'Université de Colombie Britannique. En tant que directeur du programme, je sollicite formellement votre participation. La conférence aura lieu du 1^{er} au 6 juin, 2019 (Pré-conférence, 1^{er} juin).

La SCECI organisera encore des sessions riches et provocatives au Congrès 2019 et vous encourage de soumettre vos propositions dans le domaine de l'éducation comparée et internationale, à travers notre grande corporation de la Société Canadienne pour l'étude de l'éducation. Veuillez trouver le lien ci-bas. Nous voulons avoir des présentations qui touchent au phénomène mondial contemporain de l'éducation, reflétant les mouvements et connections qui transcendent les frontières locales ou nationales. Le thème du Congrès 2019 est « Les cercles de conversation ». Pour notre société, nous devons penser à élargir, interconnecter, et/ou situer ce thème à travers nos présentations et discussions.

En outre, nous vous demandons de supporter la SCECI, comme société et, à la Conférence de la manière suivante :

- (Re)joignez la SCECI lorsque vous renouvez en ligne votre membreship à la SCEE
- Mettez à jour votre profil (champ de recherche et expertise) pour faciliter le répertoire des informations lors de la recherche des réviseurs des propositions pour la conférence,
- Participez dans la révision des propositions lorsque vous êtes sollicités,
- Aidez-nous à augmenter le nombre de nos membres en informant vos proches.

Une fois encore, nos meilleurs vœux pour ce nouveau semestre et, veuillez considérer de participer à la Conférence 2019, comme membre et contributeur de la SCECI. Voici le lien de la SCEE pour la soumission de vos projets : <https://csse-scee.ca/conference-2019/#>

Amicalement,

Paul

Paul Tarc
CIESC Program Chair
Associate Professor
Critical Policy, Equity and Leadership Studies
Faculty of Education
Western University